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August 15, 2023 

Die $ 100.000-added Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2023 

hat begonnen 

 

Intermediate & Limited Open Co-Champions: 

Angelika Dobesova / DB Spooknit Whiz &  

Valentina Sagmeister / Smart N Artful 

 

Valentina Sagmeister / Smart N Artful 

Die Intermediate und Limited Open eröffnete die Austrian Reining Futurity 2023. Insgesamt zwölf Pferd-Reiter-

Kombinationen aus ganz Europa gingen an den Start. Die Prüfung endete mit einem Tie auf Platz 1 zwischen 

Angelika Dobesova auf DB Spooknit Whiz (Bes. Zuzana Dobesova) und Valentina Sagmeister auf Smart N Artful 

(Bes. Andreas Hoermanseder). Beide kamen mit einer 71,5 aus der Arena und teilten sich den Sieg. 
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Der bereits 19-jährige Smart N Artful (Smartin x Miss Super Scooter) stammt aus der Zucht von Helmut Schulz: Unter 

Dennis Schulz war er u.a. NRHA Maturity Champion Level 3 und Reserve Champion Level 4 und multiple Bronze 

Trophy Champion. Valentina Sagmeister knüpfte an diese Erfolge mit dem Hengst nahtlos an  und war u.a. 

Österreichischer Staatsmeister Reining.   

 

 

Angelika Dobesova / DB Spooknit Whiz 

 

Die 6-jährige Stute DB Spooknit Whiz (Kalispook x Whiz Skine On Skine) stammt aus der Zucht von Zuzana 

Dobesova.Angelika war mit diesem Pferd unter anderem Dritte  auf der NRHA European Affiliate Championship Non 

Pro. 

Dritter wurde mit nur einem halben Zähler Abstand Markus Morawitz auf Silvia Schillers Heart Headed Gun.( 

(Colonels Shining Gun x Skeets Playgirl), einem Hengst, mit dem Markus 2022 auf Platz 3 in der Austrian Futurity 

Level 2 Open kam (zusammen mit Max Kettl auf Christina Winters Glitter On My Clock). 

 

The $ 100.000-added Austrian Reining Futurity & NRHA Show 2023 

has begun 

The Intermediate and Limited Open started the Austrian Reining Futurity 2023 with a total of twelve horse-rider 

combinations from all over Europe competing. The class ended with a tie for first place between Angelika Dobesova 

aboard DB Spooknit Whiz (owned by Zuzana Dobesova) and Valentina Sagmeister aboard Smart N Artful (owned by 

Andreas Hoermanseder). Both came out of the arena with a 71.5 and became Co-Champions. 
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The 19-year-old Smart N Artful (Smartin x Miss Super Scooter) was bred by Helmut Schulz: Under Dennis Schulz, the 

stallion was among others NRHA Maturity Champion Level 3 and Reserve Champion Level 4 and multiple NRHA 

Bronze Trophy Champion. Valentina Sagmeister seamlessly continued these successes with the stallion and was, 

among other things, Austrian State Champion Reining. 

The 6-year-old mare DB Spooknit Whiz (Kalispook x Whiz Skine On Skine) was bred by Zuzana Dobesova. Angelika 

was among others third with this horse at the NRHA European Affiliate Championship Non Pro. 

Markus Morawitz and Silvia Schiller's Heart Headed Gun (Colonel's Shining Gun x Skeet's Playgirl) folloed on third 

place scoring a 70. Markus finished third in the Austrian Futurity Level 2 Open  with this stallion in 2022 (together with 

Max Kettl on Christina Winter's Glitter On My Clock).  
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